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Finanční ředitel Michael Pento říká, že máme zapomenout na akciové trhy rostoucí k obloze, neboť
tohle všechno stálo na gigantickém globálním tisku nových peněz.

Pento vysvětluje: „Podívejme se na fakta…“

„Globální dluh nyní už vyrostl na více než 250 bilionů $. Zkusme se do toho na chvilku vnořit a dojde
nám, že jde o rekordních 330% světového HDP. Takže takovou nominální výši zadlužení jsme zatím
ještě neviděli. I jako procento těch dnes vlastně vylhaných HDP, která jsou vykouzlena těmi volně
dostupnými penězi, je to v rekordní výši. Takže centrálním bankéřům už došlo, že jsou v pasti. Z té
mohutné globální monetizace dluhu není úniku…

Máme tu Čínu, Japonsko, Evropu a i Federální rezervy, které se vrací k tisku peněz. Máme úžasné
repo nástroje. Mohli bychom zvednout sazby na 1,5% a vyrostlo by nám to zpět na 0%. Takže
jediným způsobem, jakým lze tuhle ohromnou horu dluhů obsloužit, alespoň tak trochu, je ten, že
peníze budou zdarma a banky budou neustále snižovat hodnotu peněz.“

Pento má také postřeh: „Teď jsem od centrálních bankéřů dokonce slyšel, že inflace neroste
dostatečně rychle…“

„Jsou v panice, že jim dost rychle neroste inflace. Já se jen divím, proč se důvěra v nadekretované
peníze nehroutí ještě rychleji. A to se hroutit začne, neboť všechny ingredience, aby se nedůvěra
upekla, už v tom jsou. Myslím, že nedostatečné tempo eroze důvěry je už jen důsledkem sebeklamu…

Duch doby těchto dnů by měl spočívat ve vědomí, že centrální bankéři jsou v pasti a že nikdy
nemohou zvednout úrokové sazby. Reálné úrokové sazby budou padat a chcete-li mít šanci zůstat ve
střední třídě, musíte si uchovat svoji kupní sílu, a to znamená vlastnit zlato.“

Pento doporučuje: „Mám 10% svého portfolia ve zlatě a budu ten podíl zvětšovat…“

„Myslím, že potřebujete nejméně 10% ve zlatě, ve fyzickém zlatě, a to hned. Pokud to nemáte, tak si
prokazujete ošklivou medvědí službu. Dal jsem si do koše drahých kovů zlato, stříbro a platinu a tato
částka by měla růst…

Čeká nás ohromná korekce a všechny tyhle dluhy se odepíší. Odepisovat se budou dvěma způsoby:
přes inflaci a přes implicitní restrukturalizaci. Kdo bude vědět, jak bude odepisování tohoto
zadlužení probíhat, ten bude vědět, jak si zařídit solventnost…

Podíváte-li se na všechny ingredience, které se týkají vašeho rozhodnutí, kdy byste měli zvýšit
alokaci svých prostředků do drahých kovů, tak všechny ty ingredience jsou už ve hře a bude jich jen
více.“

Přidejte se ke Gregu Hunterovi v rozhovoru tváří v tvář finančnímu manažerovi Michaelu Pentovi
PentoPort.com.
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